
P R O T O K Ó Ł 

 z II sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 06 grudnia 2010r. 

 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Janikowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530  otworzył II sesję i 

po powitaniu radnych, radcy prawnego przybyłych gości poinformował, Ŝe do 

rady wpłynął protest w sprawie złamania paragrafu 13 pkt 3 Statutu Gminy i 

Miasta Janikowo dotyczącego terminu zwoływania sesji Rady Miejskiej. Protest 

podpisali radni: Stolecka Małgorzata, Wierciszewski Andrzej, Wiliński Krzysztof 

i Mielcarek Marcin. /zał. nr 1/ 

Przewodniczący Rady poprosił radcę prawnego P. Sławomira Waleńskiego o 

wyjaśnienie. 

P. Sławomir Waleński powiedział, Ŝe zapis paragrafu 13 Statutu, jeśli chodzi o 

termin zwołania sesji nie został zachowany, poniewaŜ tak działa Państwowa 

Komisja Wyborcza, która podała wyniki wyborów na wójtów, burmistrzów i 

prezydentów miast, a ślubowanie burmistrz musi złoŜyć w ciągu 7 dni od dnia 

ogłoszenia wyników wyborów. Został naruszony zapis Statutu a nie ustawy, 

konsekwencji z tego tytułu nie będzie. Komunikat, który ukazał się w Monitorze 

Polskim w zeszły poniedziałek jest ogłoszeniem wyników. Paragraf 13 mówi, Ŝe 

o terminie sesji zawiadamia się radnych, co najmniej na 7 dni przed terminem 

rozpoczęcia obrad. Dotyczy to sesji, na których są poruszane merytoryczne 

sprawy. Na dzisiejszej sesji nie będą poruszane Ŝadne merytoryczne sprawy. 

Ślubowanie burmistrza nie moŜe zostać uznane za wadliwe, jeŜeli zostało złoŜone 

przed radą. Na tym zakończył swoją wypowiedź Pan Sławomir Waleński. 

O zabranie głosu poprosił radny Bogdan Kopczyński, który nawiązując do 

wypowiedzi radcy prawnego zapytał jak się ma do tej wypowiedzi punkt 13 

porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2010r. 

P. Waleński wyjaśnił, Ŝe punkt ten będzie zniesiony.  

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad                    

i poprosił o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 
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Z-ca burmistrza Jacek Duma zawnioskował o wykreślenie z porządku obrad 

punktu 13 uchwały w sprawie zmian w budŜecie. Następne punkty porządku 

obrad otrzymują numerację wynikająca z wprowadzonej zmiany. 

Wobec nie zgłoszenia innych propozycji Rada jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad: 

1. Przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Przedstawienie wyników wyborów na burmistrza oraz wydanie zaświadczenia. 

3. Otwarcie II sesji rady Miejskiej w Janikowie. 

4. Stwierdzenie quorum. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

7. Składanie interpelacji. 

8. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta w okresie pomiędzy 

sesjami. 

9. ZłoŜenie ślubowania przez burmistrza. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby, rodzaju i ilości członków stałych 

komisji Rady. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków komisji Rady. 

13. Odpowiedzi na interpelacje. 

14. Wnioski i zapytania.  

15. Zakończenie sesji. 

 

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe 

Wiceprzewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Pan Lech Brzyski  przedstawi 

wyniki wyborów na burmistrza oraz wręczy zaświadczenie o wyborze na 

burmistrza.  

Pan Lech Brzyski poinformował, Ŝe w wyborach na Burmistrza Gminy i Miasta 

Janikowo kandydowało 4 kandydatów. 

1. P. Andrzej Antoniewicz otrzymał 1231 głosów 
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2. P. Andrzej Brzeziński  otrzymał 3513 głosów 

3. P. Marek Knop otrzymał 749 głosów 

3. P. Zygmunt Pejka otrzymał 151 głosów 

Burmistrzem został Pan Andrzej Brzeziński, który w wyborach otrzymał 62,24% 

wszystkich oddanych głosów, następnie wręczył zaświadczenie o wyborze na 

burmistrza i złoŜył gratulacje.  

Prezes Banku Piastowskiego i Z-ca burmistrza wręczyli Burmistrzowi kwiaty. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. /lista obecności w załączeniu nr 2 do protokółu/ 

Protokolantem II sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w Janikowie 

Barbara Smolik. 

 

Punkt 6 

Roman Jaszcz poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został sporządzony     

i był wyłoŜony do wglądu w biurze rady, kaŜdy z radnych mógł się z nim 

zapoznać i wnieść ewentualne zastrzeŜenia. Z uwagi na brak poprawek poddał 

protokół pod głosowanie. Rada przyjęła protokół z I Sesji Rady Miejskiej w 

Janikowie – 14 głosami za, 0 przeciw, 1 głosie wstrzymującym się.. 

 

Punkt 7 

Składanie interpelacji 

 

Na II sesji Rady Miejskiej w Janikowie interpelację złoŜył w imieniu 

mieszkańców Kołodziejewa ulicy Parkowej radny Robert Padoł. Mieszkańcy 

zwrócili się z prośbą o modernizację ulicy Parkowej na odcinku 300 metrów, oraz 

połoŜenia chodnika. Obecny chodnik jest bardzo zniszczony. /zał. nr 3/ 
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Punkt 8 

1. Burmistrz Andrzej Brzeziński poinformował, Ŝe wydano 8 zarządzeń 
burmistrza: 

1) Projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej oraz 
projektu uchwały budŜetowej Gminy i Miasta Janikowo na 2011 
rok. 

 
2) Ustalenia tabeli norm przydziału  środków ochrony indywidualnej, 

odzieŜy i obuwia roboczego oraz środków higieniczno-sanitarnych 
w Urzędzie Miejskim w Janikowie.  

 
3) Wykazu nieruchomości stanowiącej własność gminy Janikowo 

przeznaczonej do sprzedaŜy bezprzetargowo  na rzecz uŜytkownika 
wieczystego i sprzedaŜy lokalu mieszkalnego najemcy. 

 
4) Opracowania projektów planów finansowych na 2011r. przez 

jednostki organizacyjne. 
 
5) 2 - Zmiany w budŜecie Gminy i Miasta Janikowo na 2010r. 
 
6) Przeprowadzenia spisu z natury na koniec 2010r. we wszystkich 

jednostkach organizacyjnych Gminy. 
 
7) Sporządzenia spisu z natury w Urzędzie Gminy i Miasta w 

Janikowie – stanowisko do spraw dowodów osobistych. 
 

      Z realizacji uchwał Rady Miejskiej: 
 
1. zrealizowano uchwały RM w sprawie: 

- sprzedaŜy własności wieczystego uŜytkowania na kwotę  21.027,00 zł 
 
- sprzedaŜy w przetargu działek w Dębinie na cele rolne: dz. nr 27 za kwotę 

10.100,00 zł i  dz. nr 22/7 za kwotę 15.150,00 zł 
 
- sprzedaŜy w przetargu działek w Ołdrzychowie na cele rolne z 

moŜliwością zabudowy po uzyskaniu decyzji o warunkach zabudowy: dz. nr 
42 na kwotę 6.060,00 zł i dz. nr 56 na kwotę 12.120,00 zł 

 
 

2. Sprzedano 1 lokal mieszkalny z bonifikatą za kwotę 17.820,00 zł 
/załącznik nr 4 do protokółu/ 
 

Następnie burmistrz przedstawił  stan finansowy gminy:  

-  jednostki budŜetowe -        -       1.230.297,05 zł 
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(środki pochodzące z kredytu zaciągniętego w rachunku bankowym)  

-  rachunki dochodów własnych        -             7.791,07 zł 

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 03 grudnia 2010r.: 

- dochody - 40.624.663,41 zł   

- wydatki - 50.956.271,91 zł 

Na dzień 03 grudnia 2010 roku ustalono deficyt w budŜecie na kwotę 

10.331.608,50 zł   

ZadłuŜenie na dzień 06 grudnia 2010r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław -       

(z roku 2002)       - 246.246,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

        -   341.343,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.232.357,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -1.562.500,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu PKO BP         -10.600.000,00 zł 

Razem kredyty               -14.982.446,00 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

06.12.2010r. stanowi 30,8% kwoty planowanych dochodów po zmianach. /zał.nr 

5 do protokółu/ 

Wobec nie zgłoszenia pytań do burmistrza przystąpiono do dalszego punktu 

obrad. 

 

Punkt 9  

Przewodniczący Rady, poinformował zebranych, Ŝe zgodnie z artykułem 29a 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001 r. nr 142, 

poz. 1591 ze . zm.) objęcie obowiązków przez burmistrza następuje z chwilą 

złoŜenia wobec rady gminy ślubowania. 

Roman Jaszcz poprosił nowo wybranego burmistrza Gminy i Miasta Janikowo 

Pana Andrzeja Brzezińskiego o złoŜenie ślubowania: 

Burmistrz złoŜył przed Wysoką Radą ślubowanie  wypowiadając słowa: 
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"OBEJMUJĄC URZĄD BURMISTRZA GMINY, UROCZYŚCIE ŚLUBUJĘ, 

śE DOCHOWAM WIERNOŚCI PRAWU A POWIERZONY MI URZĄD 

SPRAWOWAĆ BĘDĘ TYLKO DLA DOBRA PUBLICZNEGO I 

POMYŚLNOŚCI MIESZKAŃCÓW GMINY".  - ŚLUBUJĘ 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby, rodzaju i ilości członków stałych 

komisji Rady. 

Przewodniczący rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe Rada musi dokonać 

wyboru komisji rewizyjnej. Ponadto, moŜe takŜe dodatkowo powoływać inne 

komisje stałe, co pozwoli usprawnić pracę rady. Jest propozycja powołania 

dodatkowo, oprócz komisji rewizyjnej, jeszcze 3 stałych komisji rady (Komisja 

Rolna i Ochrony Środowiska, Komisja BudŜetu i Rozwoju oraz Komisja Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Oświaty). 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe jest propozycja powołania następujących 

komisji: 

1. komisja Rewizyjna w składzie 5 członków, 

2. komisja Rolna i Ochrony Środowiska w składzie 4 członków, 

3. komisja BudŜetu i rozwoju w składzie 5 członków, 

4. komisja Kultury, Sportu, Zdrowia i Oświaty w składzie 6 członków. 

Wobec nie zgłoszenia uwag co do przedstawionej propozycji odczytano projekt 

uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach za. /zał. nr 6/ 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady 

Miejskiej w Janikowie. 

Przewodniczący Rady  na przewodniczącego komisji Rewizyjnej zaproponował 

radnego Jerzego Karaszewskiego, na przewodniczącego komisji Rolnej i Ochrony 

Środowiska zaproponował radnego Roberta Padoł, na przewodniczącego komisji 
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BudŜetu i Rozwoju zaproponował radnego Leszka Domańskiego, na 

przewodniczącego komisji Kultury, Sportu, Zdrowia i Oświaty radnego 

Grzegorza Czerwińskiego Radni proponowani na przewodniczących komisji 

wyrazili zgodę.  

Przewodniczący Rady poprosił o inne kandydatury. 

Radny Krzysztof Wili ński zaproponował na przewodniczących komisji 

następujących radnych: komisji Rewizyjnej radną Małgorzatę Stolecka, na 

przewodniczącego komisji Rolnej i Ochrony Środowiska radnego Andrzeja 

Wierciszewskiego, na przewodniczącego komisji BudŜetu i Rozwoju 

zaproponował radnego Marcina Mielcarek, na przewodniczącego komisji 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Oświaty radnego Bogdana Kopczyńskiego Radni 

proponowani na przewodniczących komisji wyrazili zgodę.  

Wobec nie zgłoszenia innych kandydatur nastąpiło głosowanie na poszczególnych 

kandydatów na przewodniczących komisji rady. 

 

Komisja Rewizyjna: 

Radny Jerzy Karaszewski 

 – 10 głosów za, 5 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Radna Małgorzata Stolecka 

– 5 głosów za, 10 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Komisja Rolnej i Ochrony Środowiska 

Radny Robert Padoł 

– 10 głosów za, 5 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Radny Andrzej Wierciszewski 

– 5 głosów za, 10 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Komisja Kultury, Sportu, Zdrowia i Oświaty 
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Radny Leszek Domański 

– 10 głosów za, 5 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Radny Marcin Mielcarek  

– 5 głosów za, 10 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Komisja Kultury, Sportu, Zdrowia i Oświaty 

Radny Grzegorz Czerwiński 

– 10 głosów za, 5 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Radny Bogdan Kopczyński 

– 5 głosów za, 10 przeciw, 0 wstrzymało się od głosowania 

 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w wyniku przeprowadzonego 

głosowanie nad poszczególnymi kandydaturami na przewodniczących komisji 

rady przewodniczącymi komisji rady zostali: komisji Rewizyjnej radny Jerzy 

Karaszewski, komisji Rolnej i Ochrony Środowiska radny Robert Padoł,   komisji 

BudŜetu i Rozwoju radny Leszek Domański, komisji Kultury, Sportu, Zdrowia i 

Oświaty radny Grzegorz Czerwiński 

Wobec nie zgłoszenia uwag Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił 

projekt uchwały  z uzupełnionymi nazwiskami radnych na przewodniczących 

poszczególnych komisji Rady Miejskiej. Za przyjęciem uchwały głosowało 10 

radnych, 0 przeciw, i 5 wstrzymało się od głosowania, czyli uchwała została 

przyjęta. / zał.nr 7/ 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków stałych komisji Rady Miejskiej    

w Janikowie. 

Przewodniczący Rady zaproponował następujący skład komisji oprócz 

przewodniczących: 
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1. Komisji Rewizyjnej:  Halina Krzeszewska, Mateusz Unisławski, Bogdan 

Kopczyński, Małgorzata Stolecka 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska powiedziała, Ŝe nie moŜe być 

członkiem Komisji Rewizyjnej. 

Zaproponowano w to miejsce radnego Andrzeja Wierciszewskiego. 

Przewodniczący rady odczytał dalsze kandydatury na członków komisji rady. 

2. Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska: Halina Bielińska, Mirosława 

Małek, Andrzej Wierciszewski, 

3. Komisji Bud Ŝetu i Rozwoju: Grzegorz Wesołowski, Mateusz Unisławski, 

Mirosława Małek, Krzysztof Wiliński, 

4. Komisji Kultury, Sportu, Zdrowia i O światy: Halina Krzeszewska,  

Leszek Domański, Grzegorz Wesołowski, Robert Padoł, Marcin Mielcarek. 

 

Radny Grzegorz Wesołowski nie wyraził zgody do pracy w Komisji Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Oświaty. 

Radny Robert Padoł zaproponował do Komisji Rewizyjnej Grzegorza 

Wesołowskiego. 

Radna Małgorzata Stolecka zaproponowała do Komisji Kultury radnego Bogdana 

Kopczyńskiego. 

Przewodniczący Rady jeszcze raz odczytał wszystkie składy komisji. 

Wobec tego, Ŝe do Komisji Rewizyjnej zostało zgłoszonych więcej członków niŜ 

przewiduje poprzednio podjęta uchwała przystąpiono do głosowania nad 

poszczególnymi kandydaturami na członków Komisji Rewizyjnej. 

 

radny Andrzej Wierciszewski: 

- 5 głosów za, 9 przeciw, 1 wstrzymujący się od głosu 

 

 radny Mateusz Unisławski: 

- 10 głosów za, 1 przeciw, 4 wstrzymujące się 
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radny Bogdan Kopczyński: 

- 10 za, 0 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu 

 

radna Małgorzata Stolecka: 

15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

 

radny  Grzegorz Wesołowski: 

11 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się od głosu. 

  

Przewodniczący rady Roman Jaszcz poinformował, Ŝe w wyniku 

przeprowadzonego głosowania członkami Komisji rewizyjnej zostali: Jerzy 

Karaszewski, Mateusz Unisławski, Bogdan Kopczyński, Małgorzata Stolecka, 

Grzegorz Wesołowski. 

Wobec nie zgłoszenia więcej uwag, co do przedstawionych propozycji składu 

osobowych komisji Rady przystąpiono do odczytania uchwały a następnie do 

głosowania. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 15 głosami za, 0 przeciw i 0 

wstrzymujących się.  /załącznik nr 8/ 

 

Punkt 13 

Odpowiedzi na interpelacje. 

Odpowiedzi na interpelację udzielił z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśniając, Ŝe 

w chwili obecnej gmina nie posiada środków finansowych na modernizację ulicy 

a jedynie na remonty. Ulica zostanie podreperowana. 

 

Punkt 14 i 15 

Wnioski i zapytania. Kolejno głos zabrali. 

1. Radna Małgorzata Stolecka – zwróciła się z pytaniem do władz gminy o 

odśnieŜenie drogi do nieruchomości w Trlągu a takŜe i innych dróg 

gminnych. Wiele razy zwracała się z tą sprawą do wiceburmistrza. Sama 

wynajmuje osobę do odśnieŜania.  



 11 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe droga gminna jest na wykazie dróg 

do odśnieŜania i zwróci uwagę właściwym słuŜbom. 

 

2. Radny Krzysztof Wili ński poprosił o przedstawienie jak działa hala, kiedy 

będzie moŜna rozbić zapisy. 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe obecnie Gimnazjum odbywa na hali zajęcia z w-f do 

godziny 1400. 

Głosu udzielono kierownikowi OSiR P. Grzegorzowi Płuciennikowi, który 

wyjaśnił, Ŝe hala sukcesywnie będzie dostępna dla wszystkich. Na razie 

korzystają szkoły. Później, po nowym roku,  będzie czynna popołudniami i 

soboty oraz niedziele. Związane jest to teŜ ze zmianą podatku VAT. PoniewaŜ 

trzeba będzie wydrukować bilety, karnety. 

 

Radny K. Wiliński zapytał, czy korzystanie z hali będzie odpłatne. 

Kierownik OSiR wyjaśnił, Ŝe odpłatność będzie za halę, za ścianę 

wspinaczkową, siłownię. Muszą zostać wprowadzone odpłatności. Na pewno 

będą mniejsze niŜ w Inowrocławiu, ale koszty z utrzymaniem hali będą. 

 

3. Radny Bogdan Kopczyński zapytał, czy na następną sesję będzie moŜna 

otrzymać harmonogram korzystania z hali. 

 Grzegorz Płuciennik odpowiedział, Ŝe tak. 

 

4. Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska poprosiła, aby łącznie z 

harmonogramem podać teŜ telefon kontaktowy. 

5. Radny Andrzej Wierciszewski zapytał, czy kluby sportowe z terenu 

gminy, jak LZS, Unia będą teŜ płaciły za korzystanie z hali, czy będzie dla 

nich bonifikata. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński wyjaśnił, Ŝe LZS i kluby z terenu gminy korzystać 

będą nieodpłatnie. Będzie harmonogram korzystania z hali. 
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Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz odczytał pismo Wojewody Kujawsko 

Pomorskiego, które wpłynęło 6 grudnia br. W piśmie tym Wojewoda zwrócił 

uwagę na konieczność przestrzegania i egzekwowania przepisów art. 24f ust. 1 i 

1a ustawy o samorządzie gminnym. ”Zgodnie z tymi regulacjami radni nie mogą 

prowadzić działalności gospodarczej na własny rachunek lub wspólnie z innymi 

osobami z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, w której radny uzyskał 

mandat, a takŜe zarządzać taką działalnością lub być przedstawicielem lub 

pełnomocnikiem w prowadzeniu takiej działalności. Jeśli radny przed 

rozpoczęciem wykonywania mandatu prowadził taką działalność gospodarczą, 

jest on obowiązany do zaprzestania prowadzenia tej działalności gospodarczej w 

ciągu 3 miesięcy od dnia złoŜenia ślubowania. Niewypełnienie tych obowiązków 

stanowi podstawę do stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w trybie art. 190 

ustawy z dnia 16 lipca 1998r. – ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i 

sejmików województw.” /zał. nr 9/  

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami 

„zamykam obrady” o godzinie 1630 zakończył II Sesję Rady Miejskiej                  

w Janikowie. 

         

Protokółowała:      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej w Janikowie 

Barbara Smolik 

        Roman Jaszcz 


